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Doel van vandaag 

Overlopen wat reeds goed gaat, wat je zeker wenst te behouden en waar er eventueel verbeteringen 
kunnen aangebracht worden. 

 

Overlopen vorige activiteiten  

- IJsje eten bij den Achtersten Dries 

o Lekker ijs 

o We hebben buiten kunnen zitten, het weer was redelijk goed wat het fijn maakte 

o In de winter gaan we graag naar Boerenijsje, hier kan je ook wafels en pannenkoeken eten 

- Fietsen 

o De meeste bewoners gaan graag buiten fietsen of wandelen, leuke activiteit 

- Middagmaal met afdeling Meidoorn in de cafetaria 

o Dit is een leuk uitje en willen we zeker graag blijven doen 

o Na de vakantieperiode terug opstarten 

- High tea 

o Leuk en lekker samenzijn, ook dit willen we graag blijven doen 

o Goede combinatie: in de voormiddag wat hapjes maken, in de namiddag samen genieten 

o Volgende keer eventueel Mello cakes of poffertjes mee voorzien? 

- Knutselen voor de week van de dementie met verschillende afdelingen 

o Goed dat we dit even in de aandacht kunnen brengen 

o Het was ook fijn dat we hier met verschillende afdelingen wat rond gemaakt hebben, 
we hebben vooral veel geschilderd, dit was wel leuk 

o Fijn dat er vrijwilligers waren die mee kwamen helpen 

- Spaghetti maken als avondmaal 

o Dit wordt gesmaakt door iedereen, dus blijven we regelmatig opnieuw doen 

o Een dankbare activiteit aangezien vele handen mee groenten kunnen snijden 

- Kaas- en wijnnamiddag met verschillende afdelingen 

o Leuk en lekker, we drinken graag wijn maar houden ook van bier 

o Eventueel een biernamiddag organiseren of bier proeven als mannennamiddag 

o Welke bieren: kriek, tripel, 0% bieren, Tripel d’Anvers, ... Geen Duvel! 

o Bieren combineren met hapjes (salami, kaas, …) 

  



 

- Dieren op bezoek in de kapel 

o Leuke ervaring met die dieren, dit was voor de meesten fijn 

o Sommige dieren hadden geplast op een schoot, gelukkig zaten ze op een handdoek 

o De dieren mogen nog op bezoek komen 

- Optreden van de harmonie (buiten op het terras van de cafetaria) 

o Het optreden was de moeite waard 

o Deze harmonie mag nog komen 

o Leuk dat de muzikanten allemaal netjes gekleed waren, een fijn geheel 

- Verjaardagsontbijt 

o Blijven we graag elke maand doen 

o Sommige bewoners eten ’s morgens graag op de kamer, maar voor 1 keer in de maand 
willen ze wel een uitzondering maken 

o Graag volgende keer koffiekoeken met pudding en chocola aub 

- Wandeling mantelzorgers 

o Leuke wandeling, we hadden nog geluk met het goede weer 

o We hebben de wandeling afgesloten met een ijsje aan de cafetaria van De Dennen 

o Er waren al bij al nog redelijk veel wandelaars komen opdagen, maar we zouden het fijn 
vinden als er nog meer mantelzorgers/familieleden zouden deelnemen 

- Vioolconcert 

o Goed gespeeld. 

o Klassiek optreden vinden we een leuke afwisseling, af en toe mag dit op de planning staan 

 

  



 

Activiteiten in de toekomst (de volledige kalender kan je terugvinden op het bord in onze gang) 

- Week van dementie 

o Maandag: gezelschapsspelen 

o Dinsdag: high tea 

o Woensdag: De Dennen zingt 

o Donderdag: optreden van de Broomsticks 

o Vrijdag: verjaardagsontbijt + handmassage 

- Middagmaal: wok met scampi 

- 07/10: Hilde op de koffie + optreden van Edje Punk 

- 11/10: uitstap 

- 28/10: modeshow van de curieuze kat (rond 14.30 uur) 

- 19/11: optreden met een draaiorgel (kapel) 

- 02/12: Hilde op de koffie 

- 13/12: lichtjeswandeling  

- 16/12: Kerstfeest van de afdeling 

- Elke laatste dinsdag van de maand gaat de misviering door 

- Er wordt nog een datum gezocht voor een mannennamiddag 

- We gaan nog datums zoeken voor middagmalen in de cafetaria 

 

Verbetersuggesties, ideeën, opmerkingen 

- Bier proeven op onze afdeling? 

- Een bewoner wil graag eens op een bedrijfsbezoek: eventueel langsgaan bij De Chocolaterie waar 
je aan de raam kan zien hoe de chocoladevormen gemaakt worden? 

- Nieuwe films? 

o Er zijn ondertussen al een aantal nieuwe films 

o Eventueel samen naar kringloopwinkel gaan zodat bewoner zelf goeie films kan zoeken? 


